
Zápis z Valné hromady TJ Chropyně, z.s., konané dne 23.4.2025

Pozvaných delegátů :  25 delegátů TJ
Přítomných dle prezenční listiny:  16 delegátů TJ, tj. 64 %  /dle prezenční listiny/
Členové VV TJ:  3 členi
Zaměstnanci TJ  2 pracovníci
Hosté: Stanislav Dřímal

Jednání Valné hromady zahájil  a řídil  Ing. Pavel Jurtík ,  místopředseda TJ Chropyně, z.s. podle
následujícího programu:

1.  Zahájení                               
2.  Předložení a  schválení programu 
3.  Volba pracovních komisí – mandátová – J. Mrázová, Mgr. Pavla Černá

 návrhová –    P. Kytlicová, PharmDr. Jitka Růžičková  
4.  Zpráva o činnosti VV a TJ Chropyně, z.s. za uplynulé období od 05/2024 do 03/2025
5.  Zprávy předsedů/předsedkyň  o sportovní činnosti jejich oddílů v období 2024-25
6.  Zpráva  o hospodaření TJ Chropyně, z.s. v roce 2024
7.  Zpráva kontrolní komise  
8.  Informace  mandátové komise o usnášení se schopnosti VH TJ Chropyně, z.s.                 
9. Projednání a schválení výše čl. příspěvků na rok 2026 TJ Chropyně, z.s. 
10. Projednání a schválení rozpočtu  na rok 2025
11. Diskuse            
12. Předložení, projednání a schválení usnesení  VH TJ Chropyně, z.s.
13. Závěr

Ad 1) Místopředseda TJ Chropyně, z.s. zahájil jednání VH TJ Chropyně, z.s. a zároveň přivítal
pozvané delegáty, pracovníky a hosty TJ Chropyně, z.s.  
Přítomní jednání uctili památku minutou ticha na zesnulého Ing. L. Otevřela, bývalého tajemníka
TJ Chropyně, z.s. . 

Ad 2) Program pro jednání VH TJ byl schválen: 
Hlasování:pro : 16 delegátů proti: 0 zdržel se: 0

Ad 3) Do návrhové komise byli zvoleni: pí. P. Schmiedová, PharmDr. Jitka Růžičková
Hlasování: pro: 16 delegátů proti: 0  zdržel se: 0 

Do mandátové komise byli zvoleni: J. Mrázová, Ing. Zuzana Štollová
Hlasování: pro: 16 delegátů proti: 0  zdržel se:  0

Ad 4) Zprávu o činnosti VV TJ Chropyně, z.s. za uplynulé období tj. 05/2024– 03/2025 přednesl
tajemník a ekonom  TJ Chropyně, z.s.  Ing. Jaroslav Krejčíř PhD

Ad 5) Zprávu o činnosti jednotlivých oddílů za období 05/2024 – 03/2025 přednesli předsedové
nebo  zástupci  oddílů,  kteří  seznámili  přítomné  s  jejich  sportovní  činností  a  úspěchy sportovců
na turnajích, závodech, pohárech i bojových umění, reprezentace na mistrovství ČR a Evropy.   

 Kuželky -  Ing. J.Krejčíř, PhD



 SPV –  J. Mrázová

 Jóga – A. Ocknechtová

 Badminton –  Mgr. M.Schmied

 ST - Ing. J. Baďura

 Sálová kopaná – Ing. Míša 

 Kanoistika – J. Navrátil  

 Karate –  L.Petráková

 NH – pí. Černochová ,Mgr. P. Černá

 Atletika –  Mgr. K.Majtánová   
 

Ad 6) Zprávu  o  hospodaření  za  rok  2024  přednesl  Ing.  J.  Krejčíř  PhD,  tajemník  a  ekonom
TJ Chropyně, z.s..

Ad 7) Předsedkyně kontrolní komise Ing. M. Kovaříková seznámila přítomné s roční zprávou
           uzávěrky účetních  dokladů k 31.12. 2024.   

Při  kontrole  v  oblasti  finančního  hospodaření  nebylo  shledáno  žádných  závažných  
nedostatků.  Předloženou zprávu doporučuje schválit.  

Ad 8) Za mandátovou komisi  seznámila pí. J. Mrázová jednání VH TJ Chropyně, z.s.  s počtem  
            pozvaných a skutečně  přítomných delegátů.  Jednání Valné hromady TJ Chropyně, z.s.   
            bylo usnášení schopné s účastí 64% přítomných  delegátů. 

Ad 9)  VV TJ Chropyně, z.s. předložil návrh výše členských příspěvků TJ Chropyně, z.s. na rok
           2026 vč. vícenásobného členství v  TJ Chropyně, z.s., dle níže uvedeného   

– cvičící dospělí + senioři do 64 let 1.000,- Kč

– cvičící  děti + dorost  do 26 let + cvičící senioři 65+ 
                 a necvičící          500,- Kč
           Vícenásobné členství /platí se pouze  ve 2  oddílech/                
            -  cvičící  děti + dorost  do 26 let + cvičící senioři 65+                       +   500,- Kč   
               k základnímu  čl. příspěvku /celkem 1000,- Kč/    
            - cvičící dospělí + senioři do 64 let                                                      + 1000,- Kč

k základ. čl. příspěvku /celkem 2000,- Kč/
Hlasování: pro:16 delegátů proti: 0  zdržel se: 0         
Veškeré informace o členských příspěvcích najdete na www stránkách TJ Chropyně, z.s. 

Ad 10) Ing. J. Krejčíř, PhD, tajemník a ekonom TJ Chropyně, z.s. seznámil přítomné s rozpočtem
pro rok 2025 a předložil ho ke schválení. Rozpočet byl v předloženém návrhu schválen. 
Hlasování: pro: 16 delegátů proti: 0   zdržel se: 0
 
Ad 11) Diskuse  

➢ Ing. J. Krejčíř, PhD, tajemník a ekonom TJ Chropyně, z.s. seznámil přítomné se schálenými
dotacemi  ze Zlínského kraje  pro oddíly karate, NH a gymnastiku v celkové výši 250 tis. Kč,
NSA a Města Chropyně, program S1-S4, jejich konečná výše není zatím známá. 

➢ Ing.  J.  Krejčíř,  PhD,  tajemník  a  ekonom  TJ  Chropyně,  z.s.   seznámil  přítomné
s  připravovanou  rekonstrukcí  podlahy  hl.  sálu  tělocvičny  TJ  Chropyně,  z.s.,  která  již



nevyhovuje  sportovním  aktivitám.   Pro  rekonstrukci  bude   žádána  dotace  z  dotačního
programu za  podpory a  spolupráci   MěÚ Chropyně.  Byl  předložen  vzorek  sportovního
povrchu podlahy typu Conipur HG /místo povrchu  palubové / od fy. BESTPROJEKT s.r.o,
Kroměříž se kterou     TJ Chropyně, z.s.obnovila  spolupráci pro zpracování podkladů.  

➢ Mgr. K. Majtánová – atletika požádala VV TJ, aby při sestavování rozvrhu cvičebních hodin
na hl. sálu tělocvičny TJ  pro zimní období bylo přihlédnuto na obsazování i pro jiné oddíly
než dosud.

➢ L.  Petráková – karate vznesla dotaz na možnou rekonstrukci místnosti v suterénu pro tréning
oddílu. Byly podány informace v postupu prací  na základě předložení rozpočtu a možných
finančníh prostředků.

Ad 12)  Usnesení z jednání VH TJ Chropyně, z.s. bylo po předložení a doplnění návrhové komise
schváleno a je přílohou tohoto zápisu. 
Hlasování: pro: 16 delegátů proti: 0    zdržel se: 0  

Ad 13) Závěr VH TJ Chropyně, z.s. provedl  místopředseda TJ Chropyně, z.s. Ing. P. Jurtík  
a poděkoval všem sponzorům za jejich spolupráci, dále pak funkcionářům, cvičitelům, trenérům  a
zaměstnancům za celoroční prospěšnou činnost věnovanou především dětem a mládeži. 

Přílohy: - usnesení z VH TJ konané dne 23.4.2025
  
Chropyně dne 23.4.2025

Tělovýchovná jednota Chropyně, z.s.
Bc.Petr Zavadil
předseda

 
Zapsala: Jiřina Mrázová 
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